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Jeg er simpelthen så glad for at være med i Alternativet. 

 

Det var vores værdier og vores dogmer, som trak mig ind, men det er de mennesker jeg har mødt, som 

holder mig fast. 

 

Jeg har følt mig velkommen fra første møde på Vesterbro. Også nu, hvor så mange har lært at kende mig 

lidt bedre, føler jeg mig velkommen. Jeg synes I – og nu vi – er lykkedes med at gøre Vesterbro 57 til et 

sted, hvor alle er velkomne og et sted, hvor vi hjælper hinanden med at tale på en ordentlig måde om det, 

vi gerne ser lavet om og om alt det vi går og drømmer om. 

 

Jeg ved godt, at Vesterbro 57 ikke er vores alene, men jeg tænker at vi har en særlig forpligtelse i forhold til 

at holde det levende. 

 

Jeg har holdt af at være med i diskussionerne, når jeg kunne. Men jeg har også nydt det uforpligtende. Så 

det er et stort skridt at stille op til bestyrelsen, som har min store respekt for alt det arbejde de gør.  

 

Jeg er klar til at tage en tørn ”pligtarbejde” i dette valgår. Hvis der bliver plads til noget ”sjov” ved siden af 

pligterne, kunne jeg godt tænke mig, at vi arbejder på at have flere ”uforpligtende” medlemsmøde, så man 

ved, at der altid sker noget på Vesterbro 57 om onsdagen (eller en anden dag). 

 

Jeg vil gerne være med til at gøre andre glade for at være med Alternativet – det sted, hvor der er plads til 

undres og drømme uden at skal tage hensyn til, hvad lønnes sig bedst i forhold til taburetter. 

 
 

 


